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Ski og fotballklubben LYN  ‐  Referat 2‐2019   
Dato: onsdag 8. mai 2019 kl. 19.30 ‐21.30    
 
Tilstede: Christin Kyseth Pettersen, Frode Laastad, Torgeir Larsen, Benedikte Stiff,  

Kristoffer Smith Meyer, Aina Hagen (vara), Jørgen Sandaas Jynge (vara) 
Sjur Skridshol ‐ daglig leder, Erik Sjetnan ‐ styreleder LYNs Eldre og Petter Sætherbakken – 
styreleder 1896 
  

Fra:  Benedikte  
 
 

 
Dagsorden: 
2‐2019‐01  Formalia – Oppfølgningssaker  

- Godkjenne protokoll fra siste styremøte ‐ OK 
- Status drift av SFK og klubbhuset – ikke noe spesielt å fortelle om her 
- Regnskap/budsjett status – tidlig på året, ikke noe spesielt 

 
 

2‐2019‐02  Styrekalender ‐ besluttes 

Møte nr  Dato  Klokken 

2  Ons 8 mai  19.30‐21.30 

3  Tors 6 juni  20.00‐22.00 

4  Ons 28 august  19.30‐21.30 

5  Ons 25 september  19.30‐21.30 

6  Ons 23 oktober  19.30‐21.30 

7  Ons 20 november  19.30‐21.30 

  11 desember (bekreftes endelig fra 
Sjur), julebord på Lorry 

 

8  Ons 22 januar 2020  19.30‐21.30 

9  Ons 26 februar 2020  19.30‐21.30 

  XX mars 2020, SFK‐Ting – 
koordineres med allianselagene 

 

 
Styrekalender (oransje kolonne) er godkjent. Sjur avklarer med allianselagene og kommer tilbake med 
dato for SFK‐Ting 
 
 
2‐2019‐03   Oppstart rehabilitering av KGB1, orientering  
Sjur orienterer etter oppstarten mandag 6 mai. Første byggemøte i dag med Skjaker. Byråd Rina 
Mariann Hansen vært oppe og blitt intervjuet og fotografert på KGB1 nab.no/nyheter/apnet‐ny‐
kunstgressbane‐for‐to‐ar‐siden‐men‐oppfyller‐ikke‐kravene‐til‐jevnhet/19.18769. Sjur kommenterer 
at Rina Mariann Hansen også har uttrykt ønske om å åpne KGB1 
 
Sjur informerer om at KGB2 nå er inne på revidert liste for 2019. Gjenstår selvsagt å se om det betyr 
at vi får rehabilitert denne banen også i år, men et veldig viktig steg på veien!  
 
Styret diskuterer svaret fra kommunen rundt undervarmeanlegget. De skal ha et møte med Oslo 
fotballkrets neste uke. Er dette noe LYN kan være med på?  
Sjur kontakter Fotballkretsen for å se hvordan vi kan delta på møtet, evt ha et formøte med 
fotballkretsen. 
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2‐2019‐04   Lynposten evalueringsprosjekt, diskusjon  
Aina leder prosjektet fra SFK. Sjur inngår i gruppen, i tillegg til styrerepresentanter fra LS, LF og evt 
1896, + ressurspersoner i allianselagene som kan bidra godt inn i gruppen. Aina tar kontakt med Geir 
i LS, Benedikte snakker med styret i LF på mandag 13 mai.  
 
«Oppdraget» fra Tinget gir mandatet. Gruppen definerer formål, konsept, finne ut hva medlemmene 
ønsker (markedsundersøkelse), Innspill fra styret til oppstarten: 
 

 Lyns eldre vil 100% savne LynPosten, men vil være fornøyde om det kommer 2 utgivelser i 
året 

 LynPosten forener ski og fotball, vi trenger en kanal som ivaretar fellesskapet 

 Vi har pt ikke redaktør, må ha en person, evt en redaksjonskomite som har ansvar for å 
definere/få inn saker 

 Barna i klubben leser nok ikke bladet, men spørsmål om det er de voksne og nabolag, som 
ellers ikke vil lete aktivt opp info på nett, som er målgruppen her 

 Digitale løsninger må styrkes, spørsmål er om det behøver å være på bekostning av fysisk 
magasin 

 Opplag på 2000, 4 utgaver/år slik det er i dag. Inntektssiden (annonser) har vært svak 

 Innhold – det er mye bra, men også litt tilfeldig hva som kommer med og hva som blir utelatt 

 1896 har jobbet bedre med digitale medier ved inngangen til denne sesongen. Egen app, FB + 
web brukes mer målrettet og aktivt 
 

Styret diskuterer i denne forbindelse også sponsorsiden i klubben. Vi har ikke oversikt over hvilke 
sponsorer allianselagene jobber med, noe vi mener vi trenger. Dette vil være nyttig, både for å vite 
hvilke samarbeidspartnere klubben har, og gi nyttig input til hvordan vi kan tenke rundt 
sponsorer/private givere ved utvidelsen av klubbhuset 
Benedikte utarbeider en oversikt over sponsorsiden etter avtale med styrelederne i LS, LF og 1896. 
 

   
2‐2019‐05   Jubileum 2021, diskusjon 
Torgeir innleder med hvordan vi kan jobbe med politisk påvirkning før valget til høsten. Nordre Aker 
er en bydel der det er en jevn kamp om velgerne, og det er dermed en viktig valgkampkrets. Med 
store behov på anleggssiden; rulleskitrasé, rehabilitering av KGB2 (på revidert budsjett) og ønske om 
en ny KGB4 + hinderløype og klubbhusutvidelse, er det mye LYN ønsker å presentere for politikere. 
Få til arrangement i august/september, fokus på totaliteten i klubben, størrelse, evne til å håndtere 
bredde/spiss 

 Raymond Johansen og Rina Mariann Hansen – inviteres til Kringsjå. Arrangere aktivitet – for 
eksempel Toppseriekamp for damer på nyrenovert KGB1 og stormobilisering til 
rulleskitrening (gjerne med OL‐ og VM mestre til stede). På klubbhuset etterpå med 
styreledere ++ fra allianselagene, presentere ambisjoner, planer og behov på anleggssiden 

 Invitere opposisjonen til et tilsvarende arrangement 
 
Torgeir tar lead, og introduserer ideen for Raymond Johansen.  
 
Mtp jubileet i 2021, ønsker styret å koble realiseringen av klubbhusutvidelsen til feiringen av 125 år. 
Vi ønsker også å få i gang et «giverkonsept», enten i form av å kjøpe plass på nytt skjold eller 
pengegaver til «Gratulerer med 125‐årsdagen».   
Benedikte lager skisse til en plan for dette til neste møte, 6 juni 
 
Jubileumsskrift er spilt inn som ide fra Lyns Eldre. Dersom det skal bli en realitet, trenger vi noen som 
kan ta ansvar for dette. Må nødvendigvis være noen som kjenner klubben godt. Vi realitetsbehandler 
dette på neste møte 6 juni 
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2‐2019‐06  Klubbhusfinansiering, orientering 
Finansieringsgruppen (Christin, Frode, Benedikte) går i gang med å søke stiftelser og legater (første 
frist er 1 sep2019), og forbereder søknad til kommunen med frist 15 mars 2020. Plan om å lage ferdig 
en «tema‐meny» før sommeren som kan plukkes fra og justeres.  
 
 
2‐2019‐07  Lån til 1896, orientering  
Del 2 (kr 200.000,‐) er innfridd etter avtale. Sjur informerer om at samarbeidspartnere/leverandører 
har fått med seg at det er en revisoranmerkning fra 2018. Styret understreker viktigheten av at 
avtalen følges godt opp i det videre. 
Benedikte og Sjur møter 1896 v/ Petter, Oddbjørn Lende og Bjørn Jønsberg mandag 13 mai ved 
inngang til tilbakebetaling av del 1. 
 
 
2‐2019‐07  Eventuelt  
ISU: Torgeir representerer LYN i ISU, går inn i AU, men kommer ikke til å ta over lederrollen. 
Kommenterer at det er mye viktigere å bruke tid inn mot politikere på Rådhuset 
 
Lyns Eldre arrangerer spekemat kveld 23 mai. Sjur pleier å delta, Erik sier at de ønsker å se flere fra 
SFK styret på arrangementene til Lyns Eldre. 
 
 
2‐2019‐08   Klubbhusutvidelse (kommet til etter agenda ble utformet) 
 
v/ Kristoffer (behandlet som sak 4, for referatets skyld lagt til sist): Avklaringsmøte gjennomført 
fredag 26 april med Erik Sjetnan og Kristoffer + Aase prosjekt og Håndtverkskompaniet. Beskriver et 
godt møte, med forståelse for at LYN trenger tid for å avklare finansiering før oppstart. 
Håndtverkskompaniet understreker at det ikke er kritisk for dem å starte i 2019.  
 
SFK Lyn trenger å avklare med kommunen hvorvidt det er mulig å få finansiering fra kommunen etter 
at prosjektet er igang, eller om vi må vente med oppstart til etter søknad er behandlet i kommunen.  
Christin sjekker hvilke signaler hun kan få på dette med sine kontakter i kommunen.  
 
 
Godkjent: 
 
 
   __________________________        _________________________            __________________ 

    Aina Hagen                                              Christin Kyseth                   Frode Laastad   
 

 
 

__________________________          _________________________      ______________________ 
                  Kristoffer Smith Meyer                             Jørgen Sandaas Jynge    Torgeir Larsen   
 
 
 

_____________________                     _____________________ 

                               Benedikte Stiff                                     Sjur Skridshol 


